
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia OZ 

č. 1/2017 

 konaného dňa 23.02.2017 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
    b) Voľba návrhovej komisie. 
    c) Schválenie predloženého programu. 

   3. Vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 9/2016 zo dňa 14.12.2016. 
   4. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za obdobie od  
       1.1.2015 do 31.12.2015. 
  5. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za obdobie od 1.1.2015 do 31.12.2015.  
  6. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady obce za mesiac september 2016. 
  7. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Podturni za rok 2016. 
  8. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Podtureň za rok 2016. 
  9. a) Protest prokurátora proti VZN obce č. 4/2016 o podmienkach držania psov na území obce    
          Podtureň. 
      b) Návrh VZN č. 1/2017 o podmienkach držania psov na území obce Podtureň. 
10. Žiadosť Mesta Liptovský Hrádok o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. 
11. Žiadosť ŠKST Podtureň o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. 
12. Žiadosť JK Podtureň o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. 
13. Žiadosť Mesta Liptovský Mikuláš o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. 
14. Žiadosť Združenia športových klubov a oddielov Mesta Martin o poskytnutie dotácie z rozpočtu  
      obce. 
15. Návrh na zrušenie VZN č. 2/2008 – Požiarny poriadok obce. 
16. Žiadosť OFK Podtureň o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. 
17. Rôzne: 
      a) Plán práce na rok 2017. 
      b) Informácia starostu o plánovanej výstavbe elektronickej sirény v obci. 
      c) Zámer výpožičky nebytových priestorov (zasadačka) v budove Obecného úradu pre potreby  
          ŠK-ST Podtureň. 
18. Diskusia, pripomienky občanov, interpelácie poslancov. 
19. Návrh uznesení. 
20. Záver. 
 

 
1. V úvode dnešného prvého zasadnutia obecného zastupiteľstva privítal pán starosta 

prítomných poslancov. Starosta prítomných upozornil, že zasadnutie OZ sa nahráva. 
Na dnešnom zasadnutí sú neprítomní Bc. Tomáš Dzuriak a Ing. Zdeno Mlynarčík. 
Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zasadnutie OZ sa 
začalo o 18.30 hod. 

 
2. Za zapisovateľku zasadnutia OZ č. 1/2017 bola starostom určená p. Stašová Lenka, za 

overovateľov zápisnice boli starostom určení Mgr. Ivana Mlynarčíková a Milan Réti. 
OZ vzalo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice zasadnutia OZ č. 



1/2017. Do návrhovej komisie boli OZ zvolení Bc. Ivona Vejová a Zdeno Kondor. 
Poslanci schválili predložený program zasadnutia OZ č. 1/2017 (uznesenie 1/1/2017) 

Uznesenie prijaté o 18.40 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Bc. Tomáš 
Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík).   

 
3. Starosta vyhodnotil uznesenia zo zasadnutia OZ č. 9/2016 zo dňa 14.12.2016. OZ vzalo 

na vedomie vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 9/2016 zo dňa 14.12.2016, 
s tým, že všetky uznesenia zo zasadnutia OZ č. 9/2016 boli splnené, okrem uznesenia 
č. 113/9/2016, ktoré je v plnení. Nebolo splnené uznesenie č. 46/4/2012. Uznesenia č. 
55/5/2012, 13/2/2015, 92/10/2015 a 75/6/2016 sú v plnení. (uznesenie 2/1/2017). 

Poslanci zároveň zrušili uznesenie č. 16/2/2014, z dôvodu, že geometrickým plánom č. 
44523106-23/2016 sa zmenila situácia osadenia bytového domu a miestnej 
komunikácie a preto je uznesenie bezpredmetné a zrušili uznesenie č.  35/3/2016, 
z dôvodu, že pán Jaroslav Kutlík nedoložil k svojej žiadosti finančné vyčíslenie 
nákladov spojených s prevodom nehnuteľností a ich budúce využitie (uznesenie 

2/1/2017).  Uznesenie prijaté o 18.45 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 
(Bc. Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík).   

 
4. V tomto bode bola predložená Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej 

účtovnej závierky Obce Podtureň za obdobie od 1.1.2015 do 31.12.2015. Nezávislý 
audítor v správe uviedol, že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz 
konsolidovanej finančnej situácie k 31.12.2015. OZ vzalo na vedomie Správu 
nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky Obce Podtureň za 
obdobie od 1.1.2015 do 31.12.2015. (uznesenie 3/1/2017) Uznesenie prijaté o 18.51 
hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Bc. Tomáš Dzuriak, 
Ing. Zdeno Mlynarčík).   

   
5. Starosta predložil Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky Obce 

Podtureň za obdobie od 1.1.2015 do 31.12.2015. V správe audítor uviedol, že účtovná 
závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce k 31.12.2015. OZ 
vzalo na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky Obce 
Podtureň za obdobie od 1.1.2015 do 31.12.2015. (uznesenie 4/1/2017) Uznesenie 
prijaté o 18.52 hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 ( Bc. 
Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík).  

 
6. Hlavná kontrolórka predložila Správu z vykonanej finančnej kontroly účtovných 

dokladov obce za mesiac september 2016. V správe uviedla, že kontrolou neboli 
zistené nedostatky pri nakladaní s finančnými prostriedkami obce. OZ vzalo na 
vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonanej finančnej kontroly účtovných 
dokladov Obce Podtureň za mesiac september 2016. (uznesenie 5/1/2017) Uznesenie 
prijaté o 18.55 hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Bc. 
Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík).      

 
7. Hlavná kontrolórka predložila Správu z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ 

v Podturni za rok 2016. Kontrolórka odporučila OZ prehodnotiť uznesenia 
z predchádzajúcich rokov, ktoré sú evidované ako nesplnené. Ide o uznesenia č. 
46/4/2012, 55/5/2012, 16/2/2014, 13/2/2015, 92/10/2015 a 105/11/2015. Ďalej 
kontrolórka v správe uviedla, že je potrebné zverejňovať celé zápisnice zo zasadnutí 
OZ, nie len uznesenia. OZ vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonanej 
kontroly plnenia uznesení OZ v Podturni za rok 2016. (uznesenie 6/1/2017) Uznesenie 
prijaté o 19.00 hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Bc. 
Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík). 



 
8. Hlavná kontrolórka predložila Správu o kontrolnej činnosti v obci Podtureň za rok 

2016. V správe uviedla, akú kontrolnú činnosť vykonávala v obci v roku 2016, 
vyjadrovala sa k materiálom predkladaným na zasadnutia OZ a k uzatvoreným 
zmluvným vzťahom. V závere konštatovala, že obec jej pre svoju prácu vytvára dobré 
pracovné podmienky. OZ vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej 
činnosti v obci Podtureň za rok 2016. (uznesenie 7/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.07 
hod. Vzali na vedomie: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Bc. Tomáš Dzuriak, 
Ing. Zdeno Mlynarčík). 

 
9. a) V tomto bode starosta predložil poslancom protest prokurátora proti všeobecne 

záväznému nariadeniu obce Podtureň č. 4/2016 o podmienkach držania psov na území 
obce Podtureň. Prokurátor v proteste uviedol, že prijaté VZN trpí právnymi vadami, 
ktorými boli porušené ustanovenia § 6 ods. 1 zákona o obecnom zriadení a § 5 ods. 1 
písm. a) a § 6 ods. 3 zákona o držaní psov, ktoré je potrebné odstrániť. OZ vyhovelo 
protestu prokurátora proti Všeobecne záväznému nariadeniu Obce Podtureň č. 4/2016 
o podmienkach držania psov na území obce Podtureň v celom rozsahu. (uznesenie 

8/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.10 hod. Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 
(Bc. Tomáš Dzuriak, Ing. Zdeno Mlynarčík)   
b) Na základe protestu prokurátora proti VZN č. 4/2016 o podmienkach držania psov 
na území obce Podtureň bolo spracované nové VZN č. 1/2017 o podmienkach držania 
psov na území obce Podtureň. VZN bolo zverejnené na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce od 7.2.2017 do 23.2.2017. K návrhu VZN neboli predložené 
žiadne pripomienky zo strany občanov ani poslancov. OZ sa uznieslo na Všeobecne 
záväznom nariadení Obce Podtureň č. 1/2017 o podmienkach držania psov na území 
obce Podtureň. Poslanci sa uzniesli na VZN o 19.20 hod. Ing. Zdeno Mlynarčík prišiel 
o 19.17 hod. počas prejednávania bodu 9 b). Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 
1 (Bc. Tomáš Dzuriak), čím bola splnená zákonná podmienka na prijatie nariadenia – 
súhlas 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 
  

10. Mesto Liptovský Hrádok požiadalo o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2017 
na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce, ktoré navštevujú 
centrá voľného času. CVČ navštevuje 14 detí z obce. OZ schválilo poskytnutie dotácie 
Mestu Liptovský Hrádok na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom v obci vo 
výške 86,76 €/1 dieťa. (uznesenie 9/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.25 hod.  Za: 6, 
Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). Dotácia bude vyplatená 
mestu v dvoch splátkach, za prvý polrok a za druhý polrok. V druhom polroku musia 
predložiť doklad, že dieťa navštevuje CVČ.  
 

11. ŠK-ST Podtureň predložil žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2017. 
Žiadajú o dotáciu vo výške 2348,- €. Dotáciu by chceli použiť na štartovné, cestovné, 
nájom za telocvičňu a na loptičky. Starosta vyzval poslancov, aby sa k žiadosti 
vyjadrili.  
Ing. Imrich Mlynarčík: súhlasím s položkou štartovné, cestovné a nájom za 
telocvičňu, ale nesúhlasím s položkou obuv, oblečenie. Súhlasím s tým, aby sa im 
poskytla dotácia vo výške 500,- €. Treba počítať aj s tým, že zasadačka sa vykuruje 24 
hodín denne. Vykurujú ešte aj miestnosť v polyfunkčnej budove, kde je knižnica. 
Nepoviem, keby tu hrali aspoň 10-ti, ale chodia hrať len dvaja. 
Zdeno Kondor: treba im zrušiť miestnosť v polyfunkčnej budove, nech hrajú len na 
obecnom úradu, keď sa tu vykuruje. 



Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: do budúceho zasadnutia OZ treba predložiť 
zámer na výpožičku zasadačky ŠK-ST a treba im zrušiť miestnosť v polyfunkčnej 
budove vedľa obecného úradu.  
Bc. Ivona Vejová: ja mám návrh, aby sa im poskytla dotácia len na tú sumu, čo platia 
nájom za telocvičňu – to je 748,- €.  
Starosta dal hlasovať, kto je za poskytnutie dotácie ŠK-ST vo výške 2348,- €? Za: 0, 
Proti: 6, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 
Kto je za poskytnutie dotácie vo výške 500,- €? Za: 3 (Ing. Imrich Mlynarčík, Zdeno 
Kondor, Mgr. Ivana Mlynarčíková), Proti: 0, Zdržal sa: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno 
Mlynarčík, Bc. Ivona Vejová), Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 
Kto je za poskytnutie dotácie vo výške 748,- €? Za: 3 (Milan Réti, Bc. Ivona Vejová, 
Ing. Zdeno Mlynarčík), Proti: 3 (Zdeno Kondor, Ing. Imrich Mlynarčík, Mgr. Ivana 
Mlynarčíková). 
OZ schválilo presunutie žiadosti ŠK-ST Podtureň o poskytnutie dotácie na ďalšie 
zasadnutie OZ z dôvodu, že na zasadnutí OZ č. 1/2017 nebola ŠK-ST schválená 
dotácia. (uznesenie 9A/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.40 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal 
sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak).    
 

12. Jazdecký klub Podtureň taktiež požiadal o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo 
výške 600,- €. Dotáciu by chceli použiť na štartovné, členské príspevky, licencie. 
Starosta dal o žiadosti hlasovať. OZ schválilo poskytnutie dotácie JK Podtureň vo 
výške 600,- € (uznesenie 10/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.45 hod. Za: 6, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 
  

13. Mesto Liptovský Mikuláš požiadalo o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Podtureň 
vo výške 504,- €. Dotáciu žiadajú na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom 
v obci, ktoré navštevujú centrá voľného času. Mesto žiada dotáciu len na prvý polrok 
2017. Detí, ktoré navštevujú CVČ je 12. Na jedno dieťa žiadajú o dotáciu vo výške 
42,- €. Starosta dal o žiadosti Mesta Liptovský Mikuláš hlasovať. OZ schválilo 
poskytnutie dotácie Mestu Liptovský Mikuláš na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 
pobytom v obci vo výške 42,- €/1 dieťa, t.j. v celkovej výške 504,- €. (uznesenie 

11/1/2017) Uznesenie prijaté o 19.50 hod Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 
(Bc. Tomáš Dzuriak).  
 

14. Združenie športových klubov a oddielov Mesta Martin požiadalo Obec Podtureň 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo výške 78,21 €. Dotáciu chcú poskytnúť na 
záujmové vzdelávanie detí, ktoré navštevujú CVČ. Dotáciu chcú použiť na mzdové 
a prevádzkové náklady združenia. OZ schválilo poskytnutie dotácie Združeniu 
športových klubov a oddielov Mesta Martin na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 
pobytom v obci vo výške 78,21 €. Za prvý polrok bude združeniu vyplatená dotácia vo 
výške 39,11 €. (uznesenie 12/1/2017) Uznesenie prijaté o 20.00 hod. Za: 6, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak).  

 
15. V tomto bode bol predložený návrh na zrušenie VZN č. 2/2008 – Požiarny poriadok 

obce, nakoľko VZN bolo prijaté v rozpore so zákonom. 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: vo VZN č. 2/2008 je uvedené, že obec 
nemôže vykonávať prenesený výkon štátnej správy na úseku požiarneho poriadku 
obce. Takéto VZN je v rozpore so zákonom. Na východe vydal prokurátor protest 
proti takémuto VZN. OZ zrušilo Všeobecne záväzné nariadenie Obce Podtureň č. 
2/2008 – Požiarny poriadok obce. (uznesenie 13/1/2017) Uznesenie prijaté o 20.06 
hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 

 



16. OFK Podtureň požiadal o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo výške 6000,- €. 
Dotáciu chce OFK použiť na organizovanie futbalových stretnutí v roku 2017. 
Starosta vyzval poslancov, aby sa k žiadosti vyjadrili. 
starosta: keď dnes všetkým schvaľujete dotácie, schváľte dotáciu aj OFK Podtureň. 
Ing. Imrich Mlynarčík: ja s touto výškou nesúhlasím, dostali nové priestory, platí sa 
im voda, kúrenie, elektrika, nesúhlasím s vyššou dotáciou ako 4000,- €. 
Bc. Ivona Vejová: treba to zvážiť, lebo v rozpočte je 7000,- €, z toho sme už 600,- € 
poskytli, zostáva 6400,- €. 
Zdeno Kondor: koľko je futbalistov z Podturne? 
Ing. Zdeno Mlynarčík: 8-9. 
starosta: koľko máte detí? 
Milan Réti: 16. 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: máte deti od 5-15 rokov? 
Milan Réti: máme. 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: prečo nežiadate dotáciu aj na deti? 
Ing. Zdeno Mlynarčík: dáme žiadosť, myslíme na to. 
starosta: dávam hlasovať, kto je za poskytnutie dotácie OFK Podtureň vo výške 4000,- €?    
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). OZ schválilo 
poskytnutie dotácie OFK Podtureň vo výške 4000,- €. (uznesenie 14/1/2017) Uznesenie 
prijaté o 20.26 hod. 

 
17. a) Starosta predložil poslancom návrh plánu práce na rok 2017 a vyzval poslancov, 

aby sa k plánu práce vyjadrili. 
Bc. Ivona Vejová: chcela by som, aby bolo MDD organizované inou formou. Mohli 
by sme na MDD zabezpečiť animátorský program firmou, dieťa by si odsúťažilo 
a potom by dostalo za to balíček. Spravme to poobede a nie doobeda, veď do večera je 
vidno. Môžeme spraviť majáles. 
Milan Réti: zapojíme do toho rodičov malých futbalistov. 
Bc. Ivona Vejová: navrhujem, aby sa obecné akcie nespájali s inými akciami ako je 
napríklad zasadnutie Jednoty dôchodcov. OZ schválilo Plán práce na rok 2017. 
(uznesenie 15/1/2017) Uznesenie prijaté o 20.43 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak).  
b) Starosta informoval poslancov, že v obci sa plánuje výstavba elektronickej sirény 
v rokoch 2017-2020. Obec o tom bola informovaná z Okresného úradu Lipt. Mikuláš, 
odbor krízového riadenia. Siréna by mala mať výkon 600 W. Presný termín výstavby 
bude obci upresnený. OZ vzalo na vedomie informáciu starostu o plánovanej výstavbe 
elektronickej sirény v obci MV SR. (uznesenie 16/1/2017) Uznesenie prijaté o 20.46 
hod. Vzali na vedomie: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný 1 (Bc. Tomáš Dzuriak).  
c) V tomto bode poslanci navrhli, aby bolo ukončené poskytovanie miestnosti 
v polyfunkčnej budove vedľa obecného úradu Športovému klubu stolného tenisu 
s okamžitou platnosťou. Ďalej poslanci navrhli, aby bol spracovaný zámer na 
výpožičku nebytových priestorov v budove obecného úradu (zasadačka) Športovému 
klubu stolného tenisu, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. OZ schválilo spracovanie 
zámeru na výpožičku nebytového priestoru v budove obecného úradu (zasadačka) pre 
potreby ŠK-ST, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ďalej poslanci doporučili 
starostovi, aby bolo ukončené využívanie priestorov ŠK-ST Podtureň na poschodí 
v polyfunkčnej budove súp.č. 274 s okamžitou platnosťou. (uznesenie 17/1/2017) 
Uznesenie prijaté o 21.00 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš 
Dzuriak).  

 
18. Poslanci navrhli starostovi, aby bol určený určitý počet brigádnických hodín, ktoré si 

budú musieť v obci odpracovať všetky športové kluby, ktoré v obci pôsobia. OZ 



doporučuje starostovi určiť určitý počet brigádnických hodín všetkým športovým 
klubom pôsobiacim v obci. (uznesenie 18/1/2017) Uznesenie prijaté o 21.02 hod. Za: 
6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 
Ďalej v diskusii vystúpil pán Zdeno Kondor, ktorý uviedol, že občania bývajúci v časti 
„Pod modrou horou“ by chceli detské ihrisko. 
Ing. Imrich Mlynarčík: ja som proti detskému ihrisku na „modrej hore“. 
Bc. Ivona Vejová: ja som tiež proti detskému ihrisku na „modrej hore“, lebo keď sa 
tam dá detské ihrisko, už budú občania z „modrej hory“ úplne separovaní a nebudú 
chodiť do dediny. Nech prídu do dediny.   
Hlavná kontrolórka uviedla, že keď sa v bode 15 zrušilo VZN č. 2/2008 – Požiarny 
poriadok obce, tak namiesto VZN by bolo treba vypracovať smernicu – Požiarny 
poriadok obce. OZ doporučilo starostovi vypracovať smernicu Požiarny poriadok obce. 
(uznesenie 19/1/2017) Uznesenie prijaté o 21.04 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Bc. Tomáš Dzuriak). 
 

19. Členovia návrhovej komisie prečítali uznesenia z dnešného prvého zasadnutia OZ v roku 
2017.   

 
20. Pán starosta poďakoval prítomným za účasť na dnešnom zasadnutí a zasadnutie   
      ukončil. Zasadnutie skončené o 21.05 hod.       
 
 

V Podturni dňa 23.02.2017 
 
 
Zapísala: 
Stašová Lenka   ..................................... 
 
 
Zápisnicu overili: 

 
Mgr. Ivana Mlynarčíková ..................................... 
 
 
Milan Réti   ..................................... 
          
 
 
 
          ....................................... 
                Marián VOJTÍK    

           starosta     
    

 
 


